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                                                       ROMANIA 

                                                     JUDETUL VALCEA 
                         COMUNA GOLEŞTI 
                         CONSILIUL LOCAL 

 

 
PROCES -VERBAL 

  Incheiat azi  31.08.2017 la sedinta ordinara a Consiliului Local al Comunei 
Golesti la care participa un numar de 11 consilieri din 11 consilieri in functie.  
 Domnul presedinte de sedinta da citire ordinii de zi. Se aproba cu votul a 11 
consilieri din 11 consilieri prezenti. 

1. Se supune spre aprobare procesul verbal al sedintei anterioare din data de 
31.07.2017 a Consiliului Local al Comunei Golesti. Se aproba cu votul a 11 
consilieri din 11 consilieri prezenti. 

2. Se supune spre aprobare proiectul de hotarare cu privire la aprobarea 
Nomenclatorului stradal al comunei Golesti, judetul Valcea. Se aproba cu votul 
a 11 consilieri din 11 consilieri prezenti.  

3. Se supune spre aprobare proiectul de hotarare cu privire la scoaterea din evidentele 
fiscale ale Primariei comunei Golesti a procesului verbal de contraventie si scaderea sumei de 
503 lei privind pe RĂDULESCU VASILE VALENTIN, persoana decedata la data de 
21.05.2013. Se aproba cu votul a 10 consilieri din 11 consilieri prezenti. Se abtine 
domnul consilier Mihai Ioan. 

4. Se supune spre aprobare proiectul de hotarare cu privire la scoaterea din evidentele 
fiscale ale Primariei comunei Golesti a procesului verbal de contraventie si scaderea sumei de 
200 lei privind pe PAVELESCU MARIANA, persoana decedata la data de 28.08.2015. Se 
aproba cu votul a 10 consilieri din 11 consilieri prezenti. Se abtine domnul 
consilier Mihai Ioan. 

5. Se supune spre aprobare proiectul de hotarare cu privire la rectificarea bugetului 
local pe anul 2017. Se aproba cu votul a 11 consilieri din 11 consilieri prezenti. 

6. Se supune spre aprobare proiectul de hotarare cu privire la alegerea presedintelui de 
sedinta. Consilieri locali propun sa se aleaga in ordine alfabetica si propun pe 
domnul consilier Mihai Ioan. Se aproba cu votul a 11 consilieri din 11 consilieri 
prezenti. 

7. Se trece la punctul diverse: 
- Are cuvantul domnul consilier Banescu Gheorghe care se arata nemultumit 

din cauza ursilor care au facut pagube, rupand crengile copacilor si cere sa se 
ia masuri. 

- Domnul secretar supune ca s-au facut mai multe demerusri, dar fara prea 
multe rezultate. 

- Are cuvantul domnul consilier Poenaru Pompiliu care se arata nemultumit 
din cauza ca nu a fost ajutat la curatenia Caminului Cultural Poenita cat si a 
scolii. 
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-  
- Are cuvantul domnul consilier Mosor Gheorghe care spune ca a avut o 

actiune la puntea aeriana de la Valea lui Copaci, unde au fost chemati mai 
multi cetateni pentru refacerea acesteia ,spre dezamagirea lui s-au prezentat 
foarte putini. 

- Are cuvantul domnul consilier Flori Viorel Vasile care pune problema 
gunoiului de pe marginea paraului Samnic. 

- Domnul Primar spune ca daca toti ar avea contracte cu urbanu nu ar mai fi 
gunoaie. 

- Are cuvantul domnul consilier Toiu Ion care propune sa ia masuri cu privire 
la esacvarile ce se fac pe parul Samnic in zona comnuei Budesti, provocand 
numeroase alunecari de teren si la nivelu comunei noastre. 

- Are cuvantul domnul State Ion care spune ca este  sechestrat de familia State 
Nicolae si nu poate sa ajunga la domiciliu din cauza drumului pe care acestia 
au pus stapanire. 

- Domnul secretar ii comunica ca s-a deplasat o comisie din partea primariei la 
fata locului  si nu au constatat nici un drum blocat facand dovada cu pozele 
efectuate la fata locului pe care le prezinta si consilierilor locali. 

- Are cuvantul domul Pralea Emilian care pune problema drumului din 
Ruginoasa si se intereseaza daca este in nomenclatorul stradal si in domeniul 
public. 

- Domnul Primar spune ca este introdus in Nomenclatorul stradal si in 
Monitorul Oficial si se angajeaza sa repare atat drumul cat si podul in limita 
posibilitatiilor financiare.  

- Are cuvantul domnul Voinea Constantin care pune problema porcilor mistreti 
si a altor animale salbatice care pot fi un pericol pentru copii care merg la 
gradinita si la scoala, mai pune problema si a drumului din Opatesti care este 
inpracticabil. 

- Domnul Primar spune ca a fost de mai multe ori pe acest drum si ca acesta 
arata mai bine decat drumurile din alte sate. 

- Domnul secretar prezinta o adresa venita de la AJVPS Valcea prin care 
solicita sprijin din partea oamenilor la actiunea de vanatoare si indepartare a 
porcilor mistreti in data de 31.08.2017. 

- Are cuvantul domnul Dragan Toma care solicita un buldoexcavator  pentru 
repararea drumului din satul Tulei Campeni si ar dori sa fie si dansul prezent. 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal.  
 
 
Presedinte de sedinta,                                                  Secretar comuna,  
Mosor Gheorghe                                                          Jr. Dinca Nicusor 
 


